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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit kíván tenni Miniszter úr annak érdekében, hogy a magyar gazdálkodóknak a nagy
áruházláncokkal szembeni kiszolgáltatottsága érdemben csökkenjen? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt években többször felhívtam Miniszter úr figyelmét írásbeli és szóbeli kérdésekke l
arra, hogy a nagy áruházláncokkal szemben a magyar gazdák kiszolgáltatottak . E cégek
sokszor nincsenek tekintettel a magyar törvényekre; nem tartják be a fizetési határid őket, a
beszerzési ár alatti értékesítés illetve a gazdasági erőfölénnyel való visszaélés tilalmát .

E témakörben Miniszter úrtól, illetőleg Gőgös Zoltán államtitkár úrtól az alább i
táj ékoztatásokat kaptam .

K/8603 számú, „Mit tud tenni az agrártárca annak érdekében, hogy a magyarország i
tejtermelők tisztességes termelői árhoz jussanak?” című írásbeli kérdésemre adott válaszában
Miniszter úr a következőképpen tájékoztatott : „Az áruházláncokkal folytatott egyeztetése k
eredményeképpen a piaci szereplők (kereskedők, feldolgozók, termelők) és a minisztérium
között rövidesen megállapodás születhet. Amennyiben ez nem valósul meg, úgy a problémát
törvényi úton kívánjuk rendezni . "

Az Országgyűlés 184. ülésnapján Gőgös Zoltán államtitkár úrhoz intézett szóbel i
kérdésemre a következő tájékoztatást kaptam : „Szeretnénk megegyezni, nem akarunk háborút,
viszont nem is akarunk engedni abból, hogy azt a gyakorlatot, amit eddig folytattak, azt az
erőfölénnyel való visszaélést hagyják abba. Ha ez nem sikerül megállapodással, akkor
törvénnyel fogjuk kikényszeríteni . "

A fentiek alapján kérdezem Miniszter úrtól :
Mit kíván tenni Miniszter úr annak érdekében, hogy a magyar gazdálkodóknak a nag y
áruházláncokkal szembeni kiszolgáltatottsága érdemben csökkenjen ?
Mikorra születhet meg az ígért megegyezés a piaci szerepl ők között?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . szeptember 4 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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